
Vážení rodiče, 

dnes proběhlo v naší škole hlasování o účasti naší školy ve stávce učitelů, vyhlášené školskými odbory 

na středu dne:  6. 11. 2019. Se stávkou a jejími důvody všichni plně souhlasí, ale s ohledem na děti a 

rodiče nebude provoz v  MŠ Zahrádka omezen. 

 

Se stávkou souhlasíme nejen kvůli podpoře zvýšení platů učitelů, ale i z dalších důvodů: 

1. dlouhodobé zásahy do učitelské profese, které vedou k její naprosté degradaci – pravomoci učitele 

jsou tak nízké, že jeho názory málokdo bere vážně, nízké finanční ohodnocení spojené s neustálým 

tlakem veřejnosti na kvalitu práce, nepravdivá informovanost veřejnosti o práci učitele – výše mzdy, 

prázdniny, náplň práce, velká míra administrativy 

2. vysoký počet dětí na třídě na jednoho učitele – z důvodu zákonem daných pracovních úvazků se 

dvě učitelky překrývají pouze 2,5 hod denně, na všech třídách je zpravidla 28 dětí. 

3. zvyšování průměrného věku pedagogického sboru – je těžké najít mladé kvalifikované učitele pro 

práci ve školství, neboť spousta jiných pracovních pozic nabízí vyšší platové ohodnocení a mnohdy i 

menší psychickou zátěž.  

4. Jestliže současná vláda s původních 15% navýšení mzdy přešla přes 10% a nyní k 8% do tarifní 

složky + 2% do netarifní složky, pak se ptám, čemu máme věřit.   

 

 

Svou práci máme rády a věříme v její sílu a důležitost, snažíme se pro děti udělat maximum a jejich 

pobyt ve školce zpestřit různými dalšími akcemi, mnohdy i na úkor našeho volného času. Chceme se 

plně věnovat výuce a nemuset si hledat přivýdělek. 

 

 

 

Dne 5. 11. 2019                                                                              Klára Dvořáková, ředitelka školy 


